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سخنگوی فدراسیون بوکس:  
هدف ما جذب مربی خارجی است

ایسنا: یک عضو هیات رئیسه فدراسیون 
بوکس گفت: هدف اصلی ما استفاده از مربی 
خارجی در تیم ملی است که جذب آن دو سه 
ماه زمان می خواهد. عیسی گل محمدی در 
گفت وگو با ایسنا، درباره حواشی ایجاد شده 
به دلیل انتخاب حسین نهرودی به عنوان 
سرمربی تیم ملی بوکس ایران توسط شورای 
فنی، توضیح داد: حقیقت این است که هدف 
فدراسیون مربی خارجی بود، اما نیاز داشتیم 
تا فراهم شدن شرایط، دو سه ماهی یکی از 
مربیان داخلی کار را در دست بگیرد تا بتوانیم 
با برنامه ریزی مناسب انتخاب ها را انجام دهیم. 
او در پاسخ به این سوال که آیا بهتر نبود خود 
علیرضا استکی تا زمان آمدن مربی خارجی 
مسئولیت تیم ملی را بر عهده داشته باشد؟ 
توضیح داد: مربیانی چون احدی برای دو سه 
ماه این مسئولیت را قبول نمی کردند و استکی 
هم زحمات خود را کشید که دست شان هم 
درد نکند. الان فعلا نهرودی برای چند ماه 
سرمربی است تا ما مربی خارجی را بیاوریم. 
سخنگوی فدراسیون بوکس، در پاسخ به 
این سوال منابع مالی کافی برای جذب مربی 
خارجی در فدراسیون وجود دارد؟ اظهار کرد: 
خیر، فدراسیون پولی ندارد و قرار بر این است 
که از منابع شخصی)اسپانسر( هزینه آوردن 
مربی خارجی تامین شود. تصمیم داریم یک 

مربی رزومه دار کوبایی را به کار گیریم.  

خارجازمستطیلسبز

لیگ فوتبال بالای ۸۰ ساله های ژاپن 
به گزارش آساهی، یک لیگ فوتبال جدید 
برنامه ریزی شده در توکیو راه افتاده است که 
اعضای تیم های آن بالای ۸۰ سال سن دارند و 
با هم به رقابت می پردازند.  این لیگ که در بهار 
افتتاح می شود، اولین لیگی است که در ژاپن 
برای بازیکنان ۸۰ سال یا بیش تر اختصاص 
داده شده است. هیچ نامی برای لیگ مشخص 
نشده است اما مسئولان برگزارکننده گفته اند 
که انتظار دارند در ابتدا سه تیم در این لیگ 
حضور داشته باشند. با افزایش سن جمعیت 
ژاپن، گزینه های زیادی تریبرای فعال ماندن 
سالمندان در دسترس است. آمارها نشان 
می دهد که سالمندان مشارکت خود را در 
این گونه برنامه ها از جمله ورزش های گروهی 

افزایش می دهند.  

خبـــــر

 واکنش فدراسیون در پاسخ به استفاده از واژه جعلی 

بیانیه ای خنثی برای رئیس فیفا! 

سالپنجم
شماره1464

آرمان ملی: روز شنبه رئیس فیفا در پیامی به رقابت های 
فوتبال اعراب خلیج فارس از واژه جعلی خلیج استفاده کرد. 
فدراسیون فوتبال یک روز بعد بیانیه ای خنثی صادر کرد و البته 

وزیر ورزش هم با یک روز تاخیر دستور پیگیری داد! 
  پیام رئیس فیفا 

جانی اینفانتینو، رئیس فیفا، یک ماه پس از تحمل انتقادات 
بسیار از سوی رسانه های مختلف، به خصوص اروپایی ها، در 
حول و حوش برگزاری رقابت های جام جهانی در قطر، این بار 
با حضور در مراسم افتتاحیه جام خلیج فارس در شهر بصره، با 
انتشار یک پست اینستاگرامی از مسئولان برگزاری این رقابت ها 
تشکر کرد. با این حال اینفانتینو در درج این پیام خطای بزرگی 
مرتکب شد و اقدام به استفاده از نام جعلی خلیج عربی با الفبای 
انگلیسی کرد. در حالی که او به عنوان یک شخصیت بین المللی 
بنا بر پروتکل های بین المللی، باید از نام واقعی خلیج فارس 
استفاده کند. به نظر می رسد با توجه به جو عربی رقابت های جام 
خلیج فارس که به طرز عجیبی در غیاب کشور ایران هم برگزار 
می شود، اینفانتینو نیز این خطا را در صفحه اینستاگرامش ادامه 
داده است. این رقابت ها که در این دوره با توجه به برگزاری آن 
بلافاصله بعد از ایام جام جهانی، از کیفیت و اعتبار همیشگی هم 
برخوردار نیست، با حضور تیم های عرب زبان آسیایی خاورمیانه 
برگزار می شود و محور آن همواره مناقشه برانگیز و سیاسی بوده 
و ایران بارها به شکل های مختلف به برگزاری آن تحت لوای اسم 
جعلی، اعتراض کرده است و جالب اینکه حتی کشورهایی که 
راهی به خلیج فارس ندارند، برای تقویت موضوع سرزمین هایی 
که علاقه مند به استفاده از نام جعلی خلیج فارس هستند، در این 

رقابت ها شرکت می کنند. 

  واکنش وزیر ورزش
وزیر ورزش و جوانان با محکوم کردن تحریف نام خلیج فارس 
در مسابقات کشورهای عربی و استفاده از عنوانی جعلی توسط 
رئیس فیفا، خواستار رسیدگی جدی به این موضوع شد. به گزارش 
پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، در پی تحریف نام تاریخی 
خلیج فارس در جریان مسابقات کشورهای عربی حوزه خلیج 
فارس و استفاده از این نام مجعول در صفحه مجازی منتسب به 
رئیس فیفا، حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان با محکوم کردن 
این تحریف، از فدراسیون فوتبال خواست اقدامات مقتضی از 
جمله اعتراض رسمی و پیگیری های قانونی را به سرعت در دستور 
کار قرار بدهد. وزیر ورزش و جوانان همچنین دفتر امور بین الملل 
وزارت ورزش و جوانان را مأمور ویژه رسیدگی و پیگیری این 

موضوع با محوریت فدراسیون فوتبال کرد. 
  بیانیه فدراسیون

در همین راستا سایت رسمی فدراسیون فوتبال بیانیه ای به 
شرح زیر صادر کرد: »در پی استفاده از واژه ای مجعول به جای 
عنوان تاریخی خلیج همیشه فارس در رقابت های جام ملت های 
کشورهای عربی، فدراسیون فوتبال ضمن تأکید بر مفاهیم 
عمیق خلیج فارس، این عنوان بر جای مانده از کهن ترین منابع 
تاریخی، اعتراض رسمی جامعه فوتبال و ملت ایران را نسبت به 
این موضوع به فدراسیون جهانی فوتبال ابراز می دارد.  روشن 
است که خلیج فارس نامی اصیل و تاریخی است که از سالیان 
دور و به صورت مستمر، در همه زبان ها و ادبیات جهانی استفاده 
شده  و در اطلس های دربردارنده نقشه های کهن و نقشه های 
تاریخی هم به صورت کامل با این عنوان از آن یاد شده است.  بر 
این اساس، سوابق متقن و استوار اسناد مربوطه جهت تصحیح 

روندهای ناصواب خلاف عرف بین المللی در سال های آتی، 
توسط فدراسیون فوتبال ایران به فیفا ارسال خواهد شد.« 
فدراسیون فوتبال با یک روز تاخیر، پیش از ظهر دیروز با انتشار 
بیانیه ای نسبت به تحریف نام خلیج فارس و استفاده از یک نام 
جعلی واکنش نشان داد؛ بیانیه ای که لحن آن تناسبی با شدت 
تحریف صورت گرفته نداشته و در واکنش فدراسیون فوتبال 
خبری از محکومیت این اقدام نیست! ایرنا در ادامه نوشت:  در 
متن بیانیه تنها به »اعتراض رسمی جامعه فوتبال و ملت ایران« 
به فیفا اشاره شده اما این اقدام محکوم نشده است؛ مساله ای که 
جای تامل دارد زیرا انتظار می رفت فدراسیون به عنوان متولی 
اصلی فوتبال در ایران نسبت به تحریف تاریخی که صورت 
گرفته، واکنش محکم و قاطع تری داشته باشد. بیانیه فدراسیون 
که به نوعی می توان آن را خنثی نامید، به نظر می رسد بیشتر 
یک رفع تکلیف بوده است و شاید بتوان رد پای ارتباطات 
رئیس فدراسیون فوتبال با رئیس فیفا و کنفدراسیون فوتبال 

آسیا)ای اف سی( را در لحن ملایم آن مشاهده کرد. 
  صحبت های تاج! 

رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد این فدراسیون به فیفا 
درخصوص اظهارات اخیر اینفانتینو اعتراض کرده است. 
مهدی تاج در مراسم تجلیل از ورزشکاران جوانمرد و حامیان 
ملت مظلوم فلسطین اظهار داشت: این مراسم به نام شهید 
بزرگوار حاج قاسم سلیمانی بود. ما هم مثل سایر فدراسیون ها 
در این مراسم شرکت کردیم و خدا را شکر می کنیم که توفیق 
پیدا کردیم تا در این مراسم باشیم. وی در مورد اینکه تیم ملی 
مراکش در جام جهانی پرچم کشور فلسطین را در دست داشت و 
به خوبی از این ملت مظلوم حمایت کرد، گفت: با اینکه ما روابط 
دیپلماسی با مراکش نداریم، اما برُد این تیم را در هر مرحله به 
رئیس فدراسیون، ملت مراکش و بازیکنان این تیم تبریک گفتم. 
با اینکه ما روابط دیپلماتیک کشوری با مراکش نداریم ولی بر 
خودم وظیفه دانستم که فوتبالی از بازیکنان، مربی و ملت و 
مراکش تشکر کنم؛ چون واقعا آنها مرد هستند. خیلی هم دوست 
داشتم به فینال هم صعود کنند ولی نشد. رئیس فدراسیون 
فوتبال درباره اقدام عجیب کشورهای عربی در برگزاری 
مسابقاتی با نام جعلی و همچنین اقدام اینفانتینو و صفحه فیفا در 
استفاده از این عبارت جعلی توضیح داد: واقعیت این است قبل از 
اینکه وزیر دستور بدهد ما موضع مشخصی گرفتیم. نامه ای روی 
سایت گذاشتیم و این کار را محکوم و به فیفا اعتراض کردیم. یک 
دستور هم دادیم تا تمام مسابقات جام حذفی با نام خلیج فارس 
برگزار شود. تاج در واکنش به این موضوع که او رابطه دوستانه ای 
با اینفانتینو دارد و انتظار می رفت این اتفاق رخ ندهد، عنوان کرد: 
باید در این مورد صحبت کنیم. به هر حال ایشان مواضع خودش 
را گرفته و ما هم مواضع خودمان را، دوستی مان هم سر جایش. 
ما باید حتما در این مورد موضع می گرفتیم. واقعیت این است که 
ما دستور دادیم همه جام ها به نام خلیج فارس برگزار شود. ضمن 

اینکه به فیفا هم نگرانی ها و اعتراض خودمان را اعلام کردیم. 

   بنر هواداران  
 هواداران با در دست گرفتن بنر جلوی کمپ 
استقلال آن را به برخی اعضای هیات مدیره نیز نشان 
دادند. همین مساله سبب شد تا پرویز مظلومی خطاب 
به هواداران اعلام کرد که بعید می داند بازیکنی کم 

فروشی کرده باشد. 

      دیدار 
 میرشاد ماجدی و خداداد افشاریان، اعضای هیات 
رئیسه، هدایت ممبینی، دبیرکل و غلامرضا سلیمانی، 
مسئول اجرایی دپارتمان داوری فدراسیون دیروز با 
حضور در منزل محسن زمانی، داور بین المللی پیشین 

فوتبال کشور با وی دیدار و گفت وگو کردند. 

           ظرف
در تصویری که مسی منتشر کرده، ظرف جذاب 
نوشیدنی دیده می شود که ظاهرا به طور خاص برای 
او طراحی شده است چون نام تیاگو، سیرو و متئو، سه 
پسر مسی و جام قهرمانی به همراه سه ستاره روی آن 

دیده می شود. 
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کوتاه
  فارس: بهزاد داداش زاده  در خصوص برد پرسپولیس 
مقابل نساجی اظهار داشت: همیشه گفته ام که هر تیمی که 
مقابل پرسپولیس فوتبال بازی کند، نمی تواند دوام بیاورد و این 
اتفاق برای نساجی هم رخ داد. موضوع دیگر این است که حمید 
مطهری سال ها با یحیی گل محمدی کار کرده بود و یحیی 
کاملا او را می شناخت. البته نساجی تیم فوتبال بلدی است و 
خیلی خوب فوتبال بازی می کند، اما واقعا کسی فکر نمی کرد 
که 5 گل از پرسپولیس بخورند. وی افزود: سال 71 که من در 
پرسپولیس بازی می کردم همین نساجی را در هوای سرد 5 
بر 2 بردیم که اتفاقا دو گل من زدم. آن زمان من فوتبالیست 
جوانی بودم و الان هم معتقدم که باید به جوانان بها داد. محمد 
عمری از پایه های پرسپولیس آمده و باید به این جوانان بها 
داد، چراکه آنها می توانند کارهای بزرگی بکنند. پرسپولیس 
نشان داد که به لوکادیا محتاج نیست و جای خالی او خیلی 
خوب پر شده است. امثال اینگونه بازیکنان به پرسپولیس زیاد 
آمدند و رفتند، اما این پرسپولیس است که همیشه ماندگار 
خواهد بود. پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در خصوص اینکه 
ارزیابی اش از نیم فصل اول لیگ برتر که با قهرمانی سرخ پوشان 
به پایان رسید خاطرنشان کرد: عملکرد پرسپولیس خوب بود، 
اما این تیم 1۰۰درصد نیاز به یک مهاجم تمام کننده دارد. اگر 
پرسپولیس یک مهاجم بگیرد شما شک نکنید که قهرمان 
لیگ برتر خواهد بود، چراکه در ابتدای فصل خریدهای خیلی 
خوبی انجام داد و با این فوتبالی که بازی می کند، کسی جلودار 

پرسپولیس نخواهد بود.  

بیــنالمــلل
  یورگن کلوپ در پی تساوی 2 -2 شاگردانش مقابل 
ولورهمپتون در دور سوم جام حذفی انگلیس که منجر به بازی 
تکراری شد، گفت: ما بازی را عالی شروع کردیم و بر بازی تسلط 
داشتیم. ما سعی کردیم موقعیت هایی روی دروازه ولورهمپتون 
خلق کنیم و با وجود اینکه موقعیت های مان نصفه و نیمه بود، 
لحظات خوبی را به ثبت رساندیم. تا 25 دقیقه آغازین اوضاع به 
همین منوال بود و واقعا نفهمیدم که چه زمانی ولورهمپتون به 
گل رسید، چون تا آن لحظه فقط یک ضدحمله روی دروازه ما 
ترتیب داده بودند. در صحنه گل آنها، ما توپ را به دست آوردیم 
و سپس توپ به آلیسون رسید، اما او توپ را به اشتباه به بازیکن 
حریف داد و یک بر صفر در نتیجه عقب افتادیم. همین گل باعث 
شد تا آنها با اعتماد به نفس بیشتری به بازی ادامه دهند. وی 
افزود: ما یک جورهایی خوب بازی کردیم، اما بازی مان خیلی 
هم متقاعدکننده نبود. گل تساوی ما فوق العاده بود و چند 
موقعیت خوب هم ایجاد کردیم اما صادقانه باید بگویم، در کل 

اما به اندازه کافی خوب نبودیم و در نبردهای تن به 
تن خیلی خوب عمل نکردیم. در برخی صحنه ها 
ما دو یا سه بازیکن را در نبرد برای تصاحب توپ 

داشتیم که به سمت توپ حرکت می کردند و 
وقتی شما آنجا هستید، خب باید توپ را از آن 
خود کنید. متأسفانه در نهایت بازی -2 2 شد 
و نتیجه این است. سرمربی آلمانی لیورپول 
همچنین در مواجهه با این پرسش که »آیا 
به طور کلی بابت عملکرد خط دفاعی تیم تان 
نگران نیستید؟«، اظهار داشت: نه به طور کلی 
این موضوع نگران کننده نیست. نگاه کنید، 

شما یک بازی را تماشا می کنید و بعد اتفاقاتی 
که می افتد را فقط می بینید. ما در لحظاتی از بازی 

مشکلاتی داشتیم و باید سعی کنیم راه حلی برای 
رفع آنها پیدا کنیم. سرخپوشان مرسی ساید حالا 
باید خود را آماده بازی با برایتون در هفته بیست 

لیگ برتر انگلیس کنند، دیداری که شنبه 
هفته آینده در ورزشگاه فالمر برگزار 

خواهد شد.

دیدگـــــاه
جای یک مهاجم در پرسپولیس خالی است 

علیرضامحمد
 کارشناس فوتبال  

 تیم پرسپولیس مقابل نساجی روز خوبی را پشت سر 
گذاشت و بازی با کیفیت، بی نقص و پر گلی را انجام داد. 
تقابل گل محمدی با مطهری که سال قبل دستیارش بود 
بسیار دیدنی رقم خورد و به قول معروف استاد مچ شاگردش 
را خواباند. چند بازی است که گل محمدی از بازیکنان جوان 
خودش استفاده می کند و بهترین نتایج را به دست می آورد. 
پرسپولیس در 2 بازی اخیر خود توانسته 7 گل به ثمر برساند 
که قابل توجه است.  عمری بازیکن ریز نقش، تکنیکی و 
شوت زنی است که باید زودتر در تیم بزرگسالان پرسپولیس به 
او میدان داده می شد. 2 سال پیش عمری را به تیم بزرگسالان 
پرسپولیس معرفی کردیم و باید خیلی زودتر از اینها در این تیم 
می درخشید، اما کمتر به او فرصت رسید. به طور حتم عمری 
روز به روز بهتر برای تیم بزرگ پرسپولیس خواهد درخشید 
و به مهره کلیدی تیم تبدیل خواهد شد. محمد عمری این 
ظرفیت و پتانسیل را دارد که بازیکن ملی فوتبال ایران شود.  
محمد عمری محصول تیم های پایه پرسپولیس است و از 
این دست بازیکنان با استعداد در آکادمی های پرسپولیس 
بی شمار هستند. باید باشگاه به این جوانان بیشتر اعتماد کند 
و در اختیار تیم بزرگسالان قرار دهد. اگر نفرات بیشتری از 
تیم های پایه پرسپولیس به تیم بزرگسالان اضافه شود، انگیزه 
بازیکنان رده های سنی برای درخشش بیشتر می شود و کمتر 
از سایر تیم ها بازیکن جذب خواهد شد.  مسابقات لیگ برتر 
دیگر تعطیلی بلند مدتی ندارد و قطعاً پرسپولیس همین روند 
پیشرفت را ادامه خواهد داد. متوقف کردن و امتیاز گرفتن 
از تیمی که ترکیب خودش را پیدا کرده است، بسیار سخت 
خواهد بود. وقفه های طولانی روی همه تیم ها اثرات منفی 
خواهد گذاشت و بازیکنان از آمادگی مناسب به دور خواهند 
ماند.  با رفتن لوکادیا جای یک مهاجم در پرسپولیس خالی 
است. مهدی عبدی و حامد پاکدل فورواردهای بسیار خوبی در 
فوتبال ایران هستند، اما هنوز شرایط نرمال سابق خود را هنوز 
به دست نیاورده اند. باید پرسپولیس در نیم فصل یک مهاجم 
خوب جذب کند تا در بازی های نیم فصل دوم در گلزنی با 

مشکل مواجه نشود. 

حاج رضایی: 

ترجیح می دهم در مورد فوتبال ایران صحبت نکنم
امیر حاج رضایی کارشناس برجسته فوتبال با ارائه تحلیلی 
جالب از بحث روز کشتی که مربوط به یزدانی و قاسم پور است، 
حضور این دو را با ستاره های دهه های گذشته فوتبال ایتالیا 

مقایسه کرد. 
  قاسم پور 

امیر حاج رضایی که یکی از مخالفان جدی بازگشت مهدی 
تاج به فدراسیون و کارلوس کی روش به تیم ملی ایران بود، 
حالا ترجیح می دهد صحبتی در مورد فوتبال ایران و اتفاقاتی 
که در حال رخ دادن است، نداشته باشد، اما یک تحلیلگر، در 
همه مسائل تحلیلگر است، چه فوتبال باشد و چه کشتی و این 
دو را به زیبایی هرچه تمام تر به هم مربوط می کند، خصوصا 
آنکه حاج رضایی اندکی کمتر از میزان دانسته هایش از فوتبال 
و تاریخش، کشتی و اتمسفرش را خوب می شناسد. صحبت با 
این کارشناس و تحلیلگر فوتبال به آزمون کامران قاسم پور در 
97 کیلوگرم با جدی ترین مدعی این وزن که حریف آمریکایی 
است، در جام جهانی آمریکا می رسد و به تسنیم می گوید: حیف 
است کامران قاسم پور المپیک را از دست بدهد، اهل فن باید 
روی او کار کنند که بتواند در وزن جدید نتیجه بگیرد. از دید 
عامه شاید صرفا بالا بردن وزن ملاک باشد، اما او قطعا باید برای 
رفتن به وزن بالاتر، صاحب عضلات قدرتمندتری شود و در 
عین حال هم سرعتش را از دست ندهد. از نظر من قربانی شدن 
یکی از این دو نفر )حسن یزدانی و کامران قاسم پور( به زیان 

کشتی ایران است. 
  یزدانی 

این کارشناس با اشاره به دیدگاهی که مدعی است کامران 
قاسم پور بهتر از حسن یزدانی می تواند با دیوید تیلور کشتی 
بگیرد، گفت: مساله تیلور نباید برای ما یک تابو باشد که به 
هر وسیله ای شکسته شود، یعنی این طور نباشد که شکست 

تیلور، به نابود شدن یکی از این دو کشتی گیر ما منجر شود، 
این مهم ترین معادله پیشِ روی کادر فنی تیم ملی ایران است و 
به یک شکلی باید هر دو نفر اینها را به المپیک برسانند. ای کاش 
کامران قاسم پور با حریفان در سطوح پایین تر کشتی می گرفت 
و آرام آرام اعتماد به نفس لازم برای مبارزه با حریف درجه یک 
آمریکایی را پیدا می کرد. اسنایدر بعد از سعدا... اف از همه 
بهتر است، حالا که سعدا... اف به خاطر محرومیت روس ها، 
در مسابقات حضور ندارد، اگر در شرایط مناسب تر از کامران 
قاسم پور مقابل اسنایدر استفاده می شد، او 5 ـ صفر به این 
حریف نمی باخت، خصوصاً آنکه بنا به گفته خودش ۸9 کیلو 
و ۸۰۰ گرم وزن بدنش بود و نزدیک به 1۰ کیلوگرم اختلاف 
وزنی با هم داشتند، باید خیلی فنی و ظریف روی این قضیه 
کار کرد. من به عنوان یک تماشاگر عادی جام جهانی 2۰22 
آمریکا، اعتقادم این بود که نه در کشتی با حریف ضعیف ژاپنی 
و نه با حریف قدرتمند آمریکایی، خوب بود از کامران قاسم پور 
در 97 کیلوگرم در مصاف با کشتی گیر منتخب جهان استفاده 
می شد. کشتی گیر منتخب جهان نه به ضعیفی ژاپن و نه 

به قدرت اسنایدر بود. 
  تقابل ستاره ها 

امیر حاج رضایی معتقد است که نباید دو ستاره کشتی ایران 
را در یک وزن قرار داد و گفت: تقابل یزدانی و قاسم پور هم خوب 
نیست، اینکه آنها مقابل هم قرار بگیرند، در فوتبال می شود 
اما شرایط کشتی فرق می کند. خاطرم هست ایتالیایی ها در 
جام جهانی 197۰ دو بازیکن خوب در یک پست داشتند، یکی 
جیانی ریورا که بازیکن میلان بود و دیگری ساندرو ماتزولا 
که در اینتر بازی می کرد، هر دو هم به اصطلاح امروزی ها، 
پلی میکر و طراح بودند اما به صورت همزمان نمی شد از آنها 
استفاده کرد، بازی آنها کاملًا شبیه به هم بود، به خلاف اینکه 

خیلی از مربیان تلاش می کنند این طور بازیکنان را به هرشکلی 
به تیم بخورانند و از هر کدام در یک پست مجزا استفاده کنند، 
در عین حال که یکی از آنها بازیکن میلان و یکی اینتر بود و بین 
باشگاه های و هواداران آنها هم کری های خاصی وجود داشت، 
طبیعتاً بیرون گذاشتن یکی از این دو ستاره، موجب نارضایتی 
هواداران تیم مقابل می شد و خیلی ها تن به سازش کاری در 
موردشان می دادند که هر دو در زمین باشند، اما مربی ایتالیا در 
جام جهانی این کار را نکرد، شاید هم یکی دو بار از آنها همزمان 
استفاده کرد و دید که جواب نمی دهند و این کار اشتباه است، 
اما در نهایت این دو همزمان در زمین نبودند؛ یا با هم تعویض 
می شدند یا اینکه یک بازی از ریورا و یک بازی از ماتزولا استفاده 
می شد، در کشتی اما شرایط کاملًا متفاوت است، ما دو ستاره 
داریم که حیف است یکی بیرون برود و اگر این اتفاق بیفتد 

دچار ضرر و زیان بزرگ می شویم. 
  حضور روسیه در آسیا 

حاج رضایی که تأکید می کند این روزها »جای عاشق ها با 
کاسب ها عوض شده است و برای حرمت خودم و احترام به 
تماشاگر ترجیح می دهم در مورد فوتبال ایران صحبت نکنم«، 
درباره احتمال حضور فوتبال روسیه در آسیا عنوان کرد: دو نگاه 
نسبت به این موضوع وجود دارد؛ یک نگاه اینکه اینها قدرتمند 
هستند و عناوین مختلفی به دست می آورند و کشورهای دیگر 
را دلخوش به عناوین دوم و سومی خواهند کرد، به هرشکل اگر 
خودشان را به آسیا برسانند، فضا را برای مدعیانِ قبلی سخت 
می کنند. وی ادامه داد: یک نگاه هم این است که تقابل با اینها 
به قدرتمندی و بهتر شدن تیم های دیگر منجر می شود، این 
اتفاق در مورد استرالیا هم رخ داد، آنها را وارد قاره آسیا کردند 
و با آن فوتبالی که از آنها دیدیم در جام جهانی قطعا یکی 
از سهمیه های آسیا را می بلعند چون قدرتمندند، این نگاه 
دوگانه ای است که نسبت به مساله وجود دارد و تصور می کنم 
این در واقع به سود قاره آسیاست، کما اینکه اگر کشتی روسیه 
در مسابقات جهانی 2۰22 بلگراد حضور داشتند به نفع ما بود 
چون آنها می توانستند به آمریکا ضربه بزنند و عناوین آنها را 

بگیرند، این در نهایت به سود ما می شد. 

استقلال  پیشکسوت  امیرآبادی  مهدی 
می گوید ریکاردو ساپینتو فرصت بسیار زیادی 
در اختیار نداشته تا بتواند تیمش را به خوبی 
بشناسد و بتواند بدون نقص مقابل رقبا ظاهر 

شود. 
  استقلال در آخرین مسابقه نیم فصل 

برابر تراکتور شکست خورد؟
از سوی تراکتور بازی خوبی بود و با برنامه 
بود. اما استقلال ضعیف بازی کرد و شاهد 
برنامه خاصی از این تیم نبودیم. قبل بازی 
هم قابل پیش بینی بود تیمی که برنده جنگ 
هافبک ها باشد برنده بازی می شود. ریکاردو 
آلوز و صفا هادی به کنترل یک سوم میانی 
زمین برای تراکتور کمک زیادی انجام دادند. 
از گذشته تاکنون بازی های استقلال و تراکتور 
دارای حساسیت زیادی بوده و این مسابقه 
هم از این قاعده مستثنی نبود؛ البته نبود 
تماشاگران مقداری از این حساسیت کم کرده 
بود. استقلال آمده بود تا به خوبی تراکتور را 
پرس  کند و در سوی مقابل هم تراکتور میل به 

استفاده از ضد حمله داشت. 
  ضعف استقلال در این بازی چه بود؟

فضاها در عمق دفاع استقلال زیاد بود و هر 
چند بازی بیشتر در میانه میدان جریان داشت، 
اما ناهماهنگی در خط دفاعی استقلال کاملا 
مشهود بود. تفاوت مشهود دو تیم در این بود 
که استقلال در خط هافبک  بازیکنان خلاقی 
نداشت تا ابتکار عمل را دست بگیرند و برای 
مهاجمان خلق موقعیت کنند و همین مساله 
به استقلال آسیب زد. نظم تیمی و دفاعی 
استقلال به هم خورده و هارمونی فصل گذشته 
را ندارد. تراکتور خوب بازی کرد و توانست با 

نمایش هوشمندانه به ۳ امتیاز برسد . 
  عملکرد خط دفاعی را چطور دیدید؟

در فوتبال امروز دیگر به صورت خط به خط 
بررسی نمی کنند بلکه به صورت ساختار دفاعی 
بررسی می کنند. ساختار دفاعی استقلال 
پارسال و امسال خوب است. سیاوش یزدانی 
سال گذشته یکی از ارکان موفقیت تیم بود اما 
امسال فرصت کمتری پیدا کرده و شاهد افت 

او هم هستیم. 
  شایعات زیادی درباره آینده ساپینتو 

مطرح می شود؟
برای آوردن مربی و حتی بازیکن خارجی 
برنامه و فکری در فوتبال ایران نیست؛ مانند 
بردیف که یک نیم فصل هم در تراکتور دوام 
نیاورد و رفت، این چه آمدن و رفتنی بود. باید با 
مربیان قرارداد بلندمدت بسته شود و حدود 2 
یا ۳ سال بمانند تا با خُلق خوی تیم، بازیکنان و 

لیگ ایران آشنا شوند.  
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